
PROTOKÓŁ Nr IV/2018

z przebiegu IV sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniu  28 grudnia 2018 r.

od godziny 1200 do 1234 w sali nr 9 Urzędu Miejskiego w Wyrzysku.

Obecni:

Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku, lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska, 

Grażyna Urbanek – Skarbnik Gminy Wyrzysk,

Wiesława Krasocka – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

Alina Chełkowska – Radca Prawny.

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

Rafał Głyżewski -  podinspektor ds. promocji i rozwoju gminy,

Adam Smełsz – inspektor ds. informatyki.

Kierownicy jednostek i zakładów budżetowych:

Magdalena Strzałkowska – Dyrektor SAP w Wyrzysku,

Hanna Łapacz – Kierownik M-GOPS w Wyrzysku,

Beata Borowczak – Kierownik OSiR w Wyrzysku,

Andrzej Chałabiś – Dyrektor SAM w Wyrzysku,

Magdalena Smełsz – Dyrektor MGOK w Wyrzysku.

Edward Gaitkowski - Prezes PWiK Sp. z o.o. w Wyrzysku,

Inni goście:

Jarosław Maciejewski – Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Wielkopolskiego

Marcin Towalewski – Komendant Komisariatu Policji w Wyrzysku,

Sołtysi - lista obecności stanowiąca załącznik nr 2,

Przewodniczący Zarządu Osiedli  w Wyrzysku – lista obecności stanowiąca załącznik nr 3.  

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku sesji.



4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

5. Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

6. Wystąpienia radnych Rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:  

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2018 rok,

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na

lata 2018-2030,

3)  ustalenia  wykazu wydatków budżetu Gminy Wyrzysk 2018 roku, które nie  wygasają

z upływem roku budżetowego,

4) nagród za osiągnięte wysokie wyniki sportowe,

5) uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Wyrzysku na I półrocze 2019 r.,

6)  przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku na I półrocze 2019 r.,

7)  przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Spraw Społecznych i  Bezpieczeństwa  Rady Miejskiej

w Wyrzysku na I półrocze 2019 r.,

8)  przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku na I półrocze 2019 r.,

9) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku na I półrocze

2019 r. 

8. Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  i  Radnych  o  działaniach  podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.

9. Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli.                                              

10. Wolne głosy.

11. Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad. 1 Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku –

Roman Łuka. Przewodniczący Rady bardzo serdecznie przywitał zaproszonych gości.

Ad. 2 Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  w  chwili  otwarcia  w  obradach  uczestniczyło

14 radnych, tj.  93,3 % ustawowego składu organu.  

Nie obecny: Radny Pan Łukasz Napierała. 



Ad. 3 Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący  Rady  przedstawił  poszczególne  punkty  porządku  obrad  i  następnie  zapytał,

czy do przesłanego porządku obrad są uwagi bądź propozycje zmian?

Jacek  Wiśniewski  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska powiedział,  że  prosi  o  wprowadzenie  do

porządku obrad w punkcie 7 jako ppkt. 4 uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia

Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz

Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  nad  wprowadzeniem

projektu uchwał do porządku obrad.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

NIEOBECNI (1)

Łukasz Aleksander Napierała.

Następnie  Przewodniczący  Rady  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zaproponowanego  porządku

obrad wraz z poprawką.  .  

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.



NIEOBECNI (1)

Łukasz Aleksander Napierała.

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół zwyczajowo dostępny jest do wglądu w biurze

Rady,  a  także  przed  Sesją  i  była  zatem możliwość  zapoznania  się  z  jego  treścią.  W związku

z powyższym zapytał, czy ktoś z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego protokołu?

Uwag nie zgłoszono.

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z III

sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

NIEOBECNI (1)

Łukasz Aleksander Napierała.

Ad.  5  Sprawozdanie  Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  w  tym

z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  informacje  zostały  przekazane  i  następnie  otworzył

dyskusję.

Dyskusji nie podjęto.

Ad. 6 Wystąpienia radnych rady Powiatu w Pile oraz innych gości. 

Jarosław Maciejewski – Wiceprzewodniczący Sejmiku Województwa Wielkopolskiego powiedział,

że bardzo dziękuje za zaproszenie na sesję. Jest to dla niego wielki zaszczyt, że może dzisiaj tutaj

być. Sprawuje mandat radnego Sejmiku Województwa Wielkopolskiego z okręgu nr 2, w którym

znajduje  się  gmina  Wyrzysk  i  to  również  dzięki  tym  głosom  ten  mandat  będzie  sprawował.

Następnie powiedział, że chciałby, aby wszyscy pomogli mu w wypełnianiu roli reprezentanta tego

środowiska. Nie jest  rzeczą łatwą być na wszystkich sesjach,  ale utrzymywać kontakt jest  jego



podstawowym zadaniem. Chciałby, aby wszyscy pomogli mu w realizacji zadań, które są ważne

i priorytetowe. Już dzisiaj wie, że wszystkich tych zadań nie da się zrealizować, ale zapewne wiele

z nich jeżeli będzie mógł będzie wspierał i będzie starał się, aby uzyskiwały właściwe punktacje,

właściwe  zrozumienie  potrzeb  i  składanych  aplikacji  projektowych.  Jest  sołtysem  wsi  Rudna

i mieszkańcem gminy Złotów. Był radnym Rady Gminy Złotów w kadencji 2010-2014, zasiadał

w  Komisji  Rewizyjnej.  Funkcjonowanie  samorządu  nie  jest  dla  niego  rzeczą  obcą,  ale  już

funkcjonowanie  samorządu  Sejmiku  Województwa  Wielkopolskiego  to  trochę  inna  rzecz,  inna

problematyka, dużo więcej sytuacji, które wprawiają w zakłopotanie. Bardzo chętnie spotkałby się

z radnymi nie tylko podczas sesji, a na spotkaniach roboczych, komisjach roboczych, gdzie można

podyskutować,  przedstawić  problematykę,  powiedzieć  sobie  co  można zrobić,  a  co  odłożyć  na

drugi plan. Zawsze w każdym działaniu należy przyjąć tzw. strategię. Wielu spotkało się z tym

słowem, bo na terenie gminy Wyrzysk razem z Panem Pawłem Michalskim realizował w roku 2018

sołeckie  strategie  rozwoju.  Grupy  rozwoju  miejscowości  zrozumiały  i  opracowały  sołeckie

strategie rozwoju za co chciałby podziękować Pani Burmistrz, która jest nie obecna, już dzisiaj

życzy  jej  szybkiego  powrotu  do  zdrowia.  To  ważny  element  do  budowania  nowego,  lepszego

potencjału środowiska, umiejętność oceny i wytypowania zadań w oparciu o posiadany potencjał,

to cecha szczególna dla środowisk lokalnych. Fajnie jeśli te środowiska potrafią je wytypować.

Następnie  dodał,  że  jego  rolą  jest  reprezentowanie  ale  też  przybliżanie  aspektów  związanych

z  budowaniem nowego  wizerunku  środowiska  lokalnego,  potencjału  miast  i  wsi,  aby  żyło  się

łatwiej i funkcjonowało się łatwiej. Ze swojej strony chciałby złożyć najserdeczniejsze życzenia na

nadchodzący 2019 rok, aby znajdować satysfakcję, a problemy, które będą napotykać były rzeczą

łatwą do pokonania. Aby reprezentując swoich mieszkańców będąc radnymi, sołtysami umieli te

elementy, które buntują waszych mieszkańców jako problemy przezwyciężyć, nie sami ale wraz

z nimi. Tego wszystkiego jak również zdrowia i pomyślności chciałby w imieniu swoim, Prezydium

Sejmiku, wszystkim radnych złożyć. 

Przewodniczący Rady R. Łuka podziękował Wiceprzewodniczącemu  za przybycie na sesje i dodał,

że zdają sobie sprawę, że nie może to się dziać co sesję natomiast najważniejsze są te deklaracje,

które radny złożył i serdecznie za nie dziękuje. Ze swej strony składa podobną deklarację w ramach

współpracy  samorządu  gminnego  z  samorządem  województwa  Wielkopolskiego.  Następnie

powiedział,  że życzy Panu Jarosławowi wszelkiej pomyślności w nadchodzącym roku i aby był

jeszcze bardziej pomyślny jak obecny i za jego pośrednictwem prosi o złożenie życzeń dla całego

Sejmiku Województwa Wielkopolskiego. 

Ad. 7   Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:  

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2018 rok,



Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczącego  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  grudnia  br.

Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa,  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego,

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska   jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie zmian w budżecie

Gminy Wyrzysk na 2018 r.  

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

NIEOBECNI (1)

Łukasz Aleksander Napierała.

W obecności 14 radnych  - 14 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr IV/40/2018, która stanowi

załącznik nr 4 do protokołu.

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata

2018-2030,

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.



W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczącego  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  grudnia  br.

Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego,  Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i

Ochrony Środowiska  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Natomiast Komisja

Spraw Społecznych  i  Bezpieczeństwa  głosowała  następująco:  3  członków „za”  oraz  1  członek

„wstrzymał się” od głosu.

Przewodniczący otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie projektu uchwały

zmieniającego uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 2018-

2030.

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (13)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Stefan Tomasz Wełniak.

NIEOBECNI (1)

Łukasz Aleksander Napierała.

W obecności 14 radnych  - 13 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr IV/41/2018, która stanowi

załącznik nr 5 do protokołu.

3) ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Wyrzysk 2018 roku,  które  nie wygasają z

upływem roku budżetowego;

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.



W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczącego  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  grudnia  br.

Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa,  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego,

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska   jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie projektu uchwały

zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu Gminy Wyrzysk 2018 roku,

które nie wygasają z upływem roku budżetowego.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

NIEOBECNI (1)

Łukasz Aleksander Napierała.

W obecności 14 radnych  - 14 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr IV/42/2018, która stanowi

załącznik nr 6 do protokołu.

4) zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok.

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczącego  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.



Radny  Leszek  Matuszewski powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  grudnia  br.

Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa,  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego,

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska   jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto. 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie projektu uchwały

zmieniającego uchwałę w sprawie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie uchwalenia

Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz

Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

NIEOBECNI (1)

Łukasz Aleksander Napierała.

W obecności 14 radnych  - 14 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr IV/43/2018, która stanowi

załącznik nr 7 do protokołu.

5) nagród za osiągnięte wysokie wyniki sportowe,

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczącego  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  grudnia  br.

Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego,  Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i

Ochrony Środowiska  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Natomiast Komisja



Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa opowiedziała się następująco: 3 członków opowiedziało się

„za” oraz 1 członek „wstrzymał się” od głosu.

Przewodniczący otworzył dyskusję.

Radny Stefan  Wełniak powiedział,  że  radni  do końca nie  zostali  poinformowani o regulaminie

i ze swojej strony będzie chciał wstrzymać się od głosu.

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że podczas posiedzenia komisji nie

było pytań dotyczących regulaminu. W związku z tym przyjmuje, że nie było takiej dyskusji i nie

było  pytań  dotyczących  samego  regulaminu,  ponieważ  one  wykraczały  poza  treści  regulaminu

uważa ten głos za nie zasadny. 

Przewodniczący Rady R. Łuka powiedział, że on również uważa podobnie, gdyż na posiedzeniu

komisji nie było pytań odnośnie tegoż regulaminu. 

Radny  Stefan  Wełniak powiedział,  że  nie  do  końca  było  to  tak  sprecyzowane  jak  Zastępca

Burmistrza mówi. Wypowiedziała się na ten temat również radna Beata Królik. 

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska powiedział, że pytania dotyczyły gali sportu

i kryteriów doboru, czy klasyfikowania nagród i wyróżnień. Pytania nie dotyczyły absolutnie tego

regulaminu nad którym obradowała komisja. 

Rady Włodzimierz Michalski powiedział, że myśli, iż nie trzeba uzasadniać swojego głosu bo nie

ma takiego obowiązku i szkoda na to czasu.

W związku z nie podjęciem dalszej dyskusji Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie

projektu  uchwały  zmieniającego  uchwałę  w  sprawie   nagród  za  osiągnięte  wysokie  wyniki

sportowe.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (12)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł

Malczewski,  Leszek  Matuszewski,  Włodzimierz  Ireneusz  Michalski,  Piotr  Wiesław Radwański,

Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak.



NIEOBECNI (1)

Łukasz Aleksander Napierała.

W obecności 14 radnych  - 12 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr IV/44/2018, która stanowi

załącznik nr 8 do protokołu.

6) uchwalenia planu pracy Rady Miejskiej w Wyrzysku na I półrocze 2019 r.,

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczącego  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  grudnia  br.

Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego,  Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i

Ochrony Środowiska  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Natomiast Komisja

Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa opowiedziała się następująco: 3 członków opowiedziało się

„za” oraz 1 członek „wstrzymał się” od głosu.

Przewodniczący otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie uchwalenia planu

pracy Rady Miejskiej w Wyrzysku na I półrocze 2019 r.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (12)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł 

Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, 

Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak.

NIEOBECNI (1)

Łukasz Aleksander Napierała.



W obecności 14 radnych  - 12 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr IV/45/2018, która stanowi

załącznik nr 9 do protokołu.

7)  przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Finansów i  Rozwoju  Gospodarczego  Rady  Miejskiej  w

Wyrzysku na I półrocze 2019 r.,

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczącego  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  grudnia  br.

Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa,  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego,

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska   jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie  przyjęcia planu

pracy Komisji  Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  w Wyrzysku na I  półrocze

2019 r.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr  Feliks  Banach,  Krzysztof  Bernard  Bartkus,  Tomasz  Zbigniew Bogdański,  Andrzej  Janusz

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka,

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak.

NIEOBECNI (1)

Łukasz Aleksander Napierała.

W obecności 14 radnych  - 14 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr IV/46/2018, która stanowi

załącznik nr 10 do protokołu.



8)  przyjęcia  planu pracy Komisji  Spraw Społecznych i  Bezpieczeństwa Rady Miejskiej  w

Wyrzysku na I półrocze 2019 r.,

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczącego  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  grudnia  br.

Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego,  Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i

Ochrony Środowiska  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Natomiast Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  opowiedziała  się  następująco:  3  członków  „za”  oraz  1

członek „przeciw”.

Przewodniczący otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie  przyjęcia planu

pracy Komisji Spraw Społecznych i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Wyrzysku na I półrocze

2019 r.,

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (12)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł 

Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, 

Ryszard Grzegorz Sell.

PRZECIW (1)

Stefan Tomasz Wełniak.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Beata Królik.

NIEOBECNI (1)

Łukasz Aleksander Napierała.

W obecności 14 radnych  - 12 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr IV/47/2018, która stanowi

załącznik nr 11 do protokołu.



9)  przyjęcia  planu  pracy  Komisji  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska  Rady  Miejskiej  w

Wyrzysku na I półrocze 2019 r.,

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczącego  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.

Radny  Leszek  Matuszewski powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  grudnia  br.

Komisja  Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa,  Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego,

Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i  Ochrony  Środowiska   jednogłośnie  pozytywnie

zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie  przyjęcia planu

pracy Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Wyrzysku na I półrocze 2019 r.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 

Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 

Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak

NIEOBECNI (1)

Łukasz Aleksander Napierała

W obecności 15 radnych  - 11 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr IV/48/2018, która stanowi

załącznik nr 12 do protokołu.

10) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku na I półrocze

2019 r.

Przewodniczący  Rady  powiedział,  że  projekt  uchwały  był  przedmiotem obrad  poszczególnych

Komisji Rady Miejskiej w Wyrzysku.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  poprosił  Przewodniczącego  Komisji

o przedstawienie opinii poszczególnych Komisji na temat projektu uchwały.



Radny  Leszek  Matuszewski powiedział,  że  na  wspólnym  posiedzeniu  w  dniu  28  grudnia  br.

Komisja  Finansów  i  Rozwoju  Gospodarczego,  Komisja  Rewizyjna  oraz  Komisja  Rolnictwa  i

Ochrony Środowiska  jednogłośnie pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Natomiast Komisja

Spraw  Społecznych  i  Bezpieczeństwa  opowiedziała  się  następująco:  3  członków  „za”  oraz  1

członek „wstrzymał się” od głosu.

Przewodniczący otworzył dyskusję.

Dyskusji nie podjęto.

W związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził  głosowanie w sprawie  zatwierdzenia

planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wyrzysku na I półrocze 2019 r.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (12)

Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Tomasz Zbigniew Bogdański, Andrzej Janusz 

Głąb, Ryszard Janusz Janowiak, Mateusz Karol Jaremko, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł 

Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, 

Ryszard Grzegorz Sell.

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)

Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak.

NIEOBECNI (1)

Łukasz Aleksander Napierała.

W obecności 15 radnych  - 11 głosami ,,za”  Rada podjęła uchwałę Nr IV/49/2018, która stanowi

załącznik nr 13 do protokołu.

Ad. 8 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Radnych o działaniach podejmowanych

w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  w  okresie  międzysesyjnym  nie  podejmował  żadnych

działań i umożliwił pozostałym Radnym zabranie głosu.

Nie podjęto dyskusji. 

Ad. 9 Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządów Osiedli. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.



Dyskusji nie podjęto.

Ad. 10 Wolne głosy.

Dyskusji nie podjęto.

Ad. 11 Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie 12:34 Przewodniczący Rady

zamknął IV sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu, na podstawie zapisu magnetofonowego.

Protokół sporządziła:
Angelika Karowska      Przewodniczący Rady
podinsp. ds. obsługi rady gminy            (-) Roman Łuka


